

## Aalborg svæveflyveklub

Bestyrelsesmøde

Tid: Mandag d. 11. Marts 2024 kl. 19:00

Sted: Klubhuset, EKVH

**Afbud:** Ingen

### 1. Kommentarer til dagsorden

- Tilføjelse af to punkter angående gearkasse Dimona og indkøb af brandskab.

### 2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møder

- Referatet er godkendt, underskrevet og sendt til deling.

### 3. Gennemgang af aktionsliste

- Aktionslisten er gennemgået. Ingen punkter er tilføjet.

### 4. Formanden

- Udskifte oliefyr med varmepumper (skal vi lave et projekt, så "fundraiserne" kan komme igang?)
  - o Bestyrelsen vil præsentere idéen på generalforsamlingen. Samtidigt høre medlemmerne om andre emner til andre fondsansøgninger.

### 5. Økonomi

- Regnskab pr. 3/3
  - Vi har nået 196.418 i indtægter, det er 18% af budgettet (såfremt det vedtages på generalforsamlingen).
  - Kontingent for marts er ikke bogført endnu, men fremgår af kassekreditten.
  - Vi har nået 128.773 i udgifter, det er 15% af budgettet (såfremt det vedtages på generalforsamlingen).
  - Der er p.t. et resultat på 67.644 før renter og afskrivninger.
  - Vores kassekredit står p.t. på 338.225,33
  - Der er afviklet 250.000 på lånet, og der afvikles yderligere 25.000 d. 1/4.

## Aalborg svæveflyveklub

Bestyrelsesmøde

Tid: Mandag d. 11. Marts 2024 kl. 19:00

Sted: Klubhuset, EKVH

### 6. Materiel jord/fly

- Status
  - o ASK-21'eren er synet og klar til flyvning. Puchacz er samlet, men mangler syn før den kan flyves i. Discus 2c samt Arcus mangler syn. Junior har huller i vingerne, som skal laves og LS4 mangler glasfiber-reparation i halen før den kan blive klar til syn. Discus CS mangler syn. Dimona mangler fejlsøgning og udbedring på elnettet til positionslys på højre vinge og haleplan før den kan synes og testflyves. Spillet er synet og klar til flyvning. AWS20 mangler syn.
- Gearkasse Dimona
  - o Der er 200 timer tilbage på gearkassen på Dimonaen. Vi har en ældre gearkasse liggende, som blot skal til service. Bestyrelsen indstiller derfor til, at denne sendes til service i løbet af sæsonen, så den kan blive skiftet så snart den nuværende løber tør for timer.

### 7. Flyvning

- Banen er rigtig våd og blød i vestenden af den nordlige begrænsning. Det område er ikke egnet for hverken start eller landing. Klubben modtager de ompakkede skærme i løbet af denne uge.

### 8. Bygninger

- Tilbygning hangar
  - o Bestyrelsen vil høre på generalforsamlingen, om der er én eller flere af

## Aalborg svæveflyveklub

Bestyrelsesmøde

Tid: Mandag d. 11. Marts 2024 kl. 19:00

Sted: Klubhuset, EKVH

af medlemmerne, som vil agere torvholder på projektet, så det kan føres videre. Bestyrelsen har ikke mulighed for at påtage sig opgaven. Ellers skal hullet lukkes igen.

- Skal vi begynde at overveje ombygning af klubhuset?
  - o Beslutning udsat.
- Indkøb af brandskab
  - o Det er knap med plads i det eksisterende brandsikre skab til flyjournaler og tekniske journaler. Bestyrelsen holder derfor øjnene åbne efter brandsikre skabe.

## 9. Ansøgninger

- Ansøgning af Discus CS til Sunair Cup - Flemming Dyrman
  - o Bestyrelsen godkender flyudlånet.

## 10. Medlemmer

- **Medlemstal**
  - o Aktiv 1: 39
  - o Aktiv 1 Junior: 6
  - o Aktiv 2: 3
  - o Aktiv 3 Junior: 0
  - o Aktiv 3: 22
- **Nye medlemmer**
  - o #752, Jan Rohde, Nyt Aktiv 3 medlem (SPL-teori medlem)
- **Medlemsændringer**

## Aalborg svæveflyveklub

Bestyrelsesmøde

Tid: Mandag d. 11. Marts 2024 kl. 19:00

Sted: Klubhuset, EKVH

- o #642, Poul Kudal Guldbæk, Skift til Aktiv 3
- o #605, Lars Brodersen, Udmeldelse
- o #640, Ole Søgaard Jensen, Skift til Aktiv 3
- o #704, Simon Morville Christiansen, Skift til Ikke-Flyvende
- o #625, Michael Rønaa, Skift til Ikke-Flyvende
- o #631, Per Elkjær Andersen, Udmeldelse
- o #726, Emil Søe, Udmeldelse

### 11. Instruktørerne

- IAB

### 12. PR

- Vi nærmer os "PR sæsonen" og der bliver kigget på materiale og budget. Der bliver afsat 5000kr til reklamebudgettet. Bestyrelsen vil afholde en intro dag for nye medlemmer hvor der vil være mulighed for flyvning.

### 13. Arrangementer

- Punkter til generalforsamling?
  - o Forespørgsel til bestyrelsen angående et kontingent udelukkende for TMG-piloter
    - o Et medlem har kontaktet bestyrelsen omkring oprettelsen af et TMG kontingent, for piloter der kun kan/vil flyve TMG. Bestyrelsen opfordrer til at vedkommende, møder op til generalforsamlingen og stiller forslaget da dette udelukkende kan vedtages på en generalforsamling.

## Aalborg svæveflyveklub

Bestyrelsesmøde

Tid: Mandag d. 11. Marts 2024 kl. 19:00

Sted: Klubhuset, EKVH

- Danish Airshow 2024

- o Der bliver arbejdet på planlægningen af dagene. Bestyrelsen håber på at der kan stå 2 fly på static display og eventuelt et flyvende display i ASK-21. Bestyrelsen håber på at få en god plads.

### 14. Næste møde(r)

- Afventer den nye bestyrelsessammensætning efter generalforsamlingen før næste møder planlægges.

### 15. Evt.

- Minik har testet en ny 5G router af for at forbedre hastigheden på internettet i klubben. Minik snakker med Karsten omkring opsætning i forhold til eksisterende setup.